
RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 19.10.2021 

Číslo: 3263/2021/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 10. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 11.10.2021 
on-line formou 

 

 
 

Počet prítomných členov:         6 

Počet neprítomných členov:         3 

z toho ospravedlnení:          3 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Kontrola uznesení 

3. Zhodnotenie aktuálnej situácie COVID-19 v KSK – ústna informácia 

4. Vakcinácia proti ochoreniu COVID-19 – vývoj, štatistiky, ďalší postup 

5. Distribúcia AG testov poskytovateľom zdravotnej starostlivosti – ústna informácia 

6. Optimalizácia siete nemocníc a pripravované legislatívne zmeny – p. predseda 

7. Dozorné rady nemocníc – informácia členov DR 

8. Chýbajúce odbornosti (lekári) v ambulantnej sfére – MUDr. Hako (ústna informácia) 

9. Archív zdravotnej dokumentácie 

10. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

11. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „rada“) otvorila 

predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý 

v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

K bodu č. 2 

PhDr. Peter Dringuš – tajomník rady v rámci uvedeného bodu programu konštatoval, že 

uznesenia prijaté na predchádzajúcich rokovaniach rady boli splnené okrem Uznesenia č. 

1/2021, ktorého plnenie bolo presunuté na posledný kvartál r. 2021. 

 



 

K bodu č. 3 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov komisie o aktuálnej situácii COVID-19 v rámci SR 

ako aj v rámci KSK. Prezentované boli oficiálne štatistické ukazovatele zverejnené na stránke 

NCZI, resp. korona.gov. 

Tajomník rady sa zároveň ospravedlnil členom, že im pred rokovaním neboli poskytnuté 

potrebné dokumenty. Bolo to však z dôvodu nútenej odstávky siete a z dôvodu problémov so 

všetkými elektronickými systémami KSK, ktoré čelili hackerskému útoku.  

 

K bodu č. 4 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov rady o novinkách v procese očkovania, počtoch 

podaných vakcín v rámci jednotlivých VKOC. V rámci VKOC bolo podaných cca 264 tisíc 

vakcín, z toho takmer 40 tisíc v rámci VOS. 

 

K bodu č. 5 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov o procese vyskladňovania AG testov ako aj stavu na 

sklade. KSK ukončil distribúciu pôvodných 100 tisíc testov, ktorých exspirácia končí 

v októbri 2021 a začal s distribúciou nových 50 tisíc testov, ktoré získal pred pár dňami.  

 

K bodu č. 6 

K téme Optimalizácie siete nemocníc sa vyjadril p. predseda Ing. Rastislav Trnka, ktorý 

informoval členov rady a stanoviskách riaditeľov ústavných zdravotníckych zariadení 

a postoji poslancov k téme optimalizácie. 

 

K bodu č. 7 

MUDr. Iveta Fulková, MUDr. Attila Anna, MUDr. František Farkaš informovali členov rady 

o fungovaní dozorných rád, ktorých sú členmi. DR NsP Spišská Nová Ves, a.s. bola zvolaná 

na podnet MUDr. Fulkovej, DR NsP sv. Barbory Rožňava, a.s. a DR NsP Š. Kukuru 

Michalovce, a.s. zvolané doposiaľ neboli. 

 

K bodu č. 8 

MUDr. Hako informoval členov rady o špecializáciách v KSK, ktoré sú v rámci ambulantnej 

sféry mimoriadne nedostatkové a už v súčasnosti sú obrovské ťažkosti, aby si pacient našiel 

svojho lekára. Lekári sú v týchto odbornostiach vyťažení a odmietajú prijímať nových 

pacientov. Ide  najmä o tieto špecializácie: angiológia, dermatovenerológia, diabetológia, 

endokrinológia, FBLR, gastroenterológia, gynekológia a pôrodníctvo, klinická onkológia, 

neurológia, oftalmológia, ORL, pediatrická neurológia, pneumológia a ftizeológia, 

psychiatria, vnútorné lekárstvo. Najproblematickejšie sú: endokrinológia, klinická onkológia, 

pediatrická neurológia, angiológia, pneumológia a ftizeológia. Veľkým problémom začína 

byť všeobecné lekárstvo a pediatria v periférnych oblastiach kraja, kde končia lekári bez 

nástupcov. 

 

K bodu č. 9 

PhDr. Peter Dringuš informoval o stave archívu zdravotnej dokumentácie, ktorý sa v priebehu 

posledného obdobia presťahoval z troch pôvodných miest do jedného a to na Srbskú ulicu 

v Košiciach.  

 

K bodu č. 10 a 11 

Rada zdravia KSK prijala na októbrovom rokovaní nasledovné uznesenia: 

 



 

Uznesenie č. 4/2021 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja  ž i a d a  ODDZ Košického samosprávneho 

kraju vypracovať správu o stave ambulantnej sféry, ktorá bude predložená na decembrové 

rokovanie Zastupiteľstva KSK a zároveň bude podkladom pre rokovania k Optimalizácii siete 

nemocníc. 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 6 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

Uznesenie č. 5/2021 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja  v y z ý v a   všetkých pacientov, aby sa 

v rámci ochrany svojho zdravia a zdravia svojich najbližších dali zaočkovať proti ochoreniu 

COVID-19.  

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 6 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

Uznesenie č. 6/2021 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja   ž i a d a   Právne a personálne oddelenie KSK 

o kontrolu zvolávania dozorných rád nemocníc – akciových spoločností, ktoré sú v dočasnom 

prenájme spoločnosti Svet zdravia, a.s.  

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 6 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


